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Verslag 

vergadering : Klankbordgroep scholenstrook Coevering 

datum : 14 februari 2011 

tijd : 19.00 uur tot 21.00 uur 

verslaglegger : Rosalie de Bont 

aanwezig : Agnes Franssen, Gerrie Smits, Corrie Karel, Hans van Brunschot, Vincent 

Deuning (projectmanager project Brede School; namens Laride), Hans 

Snijders (stedenbouwkundige, namens de gemeente), Rosalie de Bont, 

(jurist ruimtelijke ontwikkeling, namens de gemeente) 

afwezig : Marlies Donkers, m.b.v.v. 

 

Kennismaking 

Corrie licht toe dat zij namens zuid aanwezig is en dat zij tevens de voorzitter is van de 

Vereniging van eigenaren. Hans van Brunschot licht toe dat hij betrokken is bij de Stichting 

huurdersorganisatie Geldrop (SHGM) en dat hij als afgevaardigde van het Leefbaarheidsproject 

deel neemt. Gerrie Smits woont in de straat ten noorden van de scholenstrook en Agnes 

Fransen ten oosten. 

 

Rol en invloed van de klankbordgroep 

De bedoeling is, dat de klankbordgroep met ons deelt wat er leeft in de buurt; aandachtspunten 

en zorgpunten. 

Wij zullen de geformuleerde aandachtspunten onder aandacht brengen bij de betreffende 

afdelingen binnen de gemeente. De gemeente zal vervolgens bekijken of en in welke mate de 

aandachtspunten en zorgpunten meegenomen kunnen worden in het project. De 

klankbordgroep heeft geen beslissingsmacht.  

 

Ontwikkeling brede school 

Vincent licht de ontwikkeling van de Brede school toe.  

De brede school als concept betekent dat in één gebouw de volgende maatschappelijke 

voorzieningen worden ondergebracht: scholen en voor- en naschoolse opvang. 

Dit biedt schaalvoordelen. Op dit moment zijn de scholen bezig om hun samenwerking gestalte 

te geven; er is nog niets getekend. De samenvoeging is geen bezuinigingsmaatregel. 

De thans nog bestaande scholen voldoen niet meer: zij zijn 40 jaar oud, ventilatiesystemen 

ontbreken, enkel glas, lekkende daken, type lokalen voldoen niet meer aan de huidige normen. 

 

De prognoses van het leerlingenaantal geven een lichte krimp weer; mogelijk zijn ook 

verschuivingen in de scholen onderling. Dit is op te vangen met dit concept van de school. 

 

De oppervlakte van het nieuwe gebouw zal circa 4000m2 bedragen. Gebouwd in 2 bouwlagen 

betekent dit een bebouwd oppervlak van circa 2000m2. 

 

Stand bestemmingsplanprocedure 

Er zijn 17 zienswijzen ontvangen. De gemeente moet nog een antwoord formuleren. 
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Aandachtspunten 

De bewoners spreken hun grote zorg uit over de grote verkeersdruk, die een gevaar oplevert 

voor de kinderen. Zij signaleren dat het parkeren nu ook al grote problemen oplevert. 

Zij vragen te zorgen voor een goede aanrijdgelegenheid alsmede parkeervoorziening. 

Daarnaast wordt opgemerkt dat er vanwege bewonersgedrag zorgelijke ontwikkelingen zijn in 2 

straten ten noorden van het projectgebied. 

 

Met rode en groene kleur geven de deelnemers tips of pluspunten op de kaart weer. 

Zij vragen speciale aandacht voor: 

- 1. parkeervoorzieningen en veilige langzaamverkeersroutes; 

- 2. sociale veiligheid in groenstroken: (b.v. door)zichtlijnen, verlichting, laag groen; 

- 3. afstand woningen en school; 

- 4. oversteek van de Willem Barendsweg moet veilig zijn voor kinderen uit west; (b.v. 

door scheiding van langzaam/snelverkeer; 

- 5. vermijden van honden(poep) op veldjes; hondenroute aanpassen (aandachtspunt: 

BOA andere werktijden laten controleren); 

- 6. tekort aan betaalbare woningen( huur of CPO); 

- 7. het aanzien van de wijk verbeteren; troosteloosheid thans wordt opgemerkt. 

 

De groene stickers markeren wensen of behoud: 

1. groen behouden/ verbeteren/uitbreiden 

2. groen behoud/verbeteren/uitbreiden 

3. groene strook overdwars over het terrein 

4. bevorder de komst van kinderen met fietsen, stepjes etc. (b.v. paden met 

vriendelijke bestrating) 

5. veilig veldje voor kinderen (b.v. om balspelen te doen) 

6. betaalbare woningen (sociale of CPO0 voor verschillende typen mensen 

(in de wijk wonen veel minima) 

7. ergens op de strook een hondenpoepvrije ruimte met uitdagende         

speelvoorzieningen voor kinderen 

8. voetbalveldje voor oudere jeugd (splitsing speelgroepen) 

9. variëteit in groenaanleg met groenblijvende beplating en meer bloemen. 

 

Overig: 

Betrek jongeren bij planvorming, ter voorkoming van overlast. 

Zorg over achteruitgang van deze wijk 

Volgende keer aanvang om 19.30 uur 

Suggestie dat woningcorporatie wellicht een potje heeft, dat aangewend kan worden. 

 

Vervolg 

Het verslag wordt toegezonden aan de deelnemers en aan de projectgroep die het 

bestemmingsplan voorbereidt. 

Een volgende bijeenkomst met de Klankbordgroep zal daarna worden gepland. 
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Voor verslag, Rosalie de Bont  

 

 

 

 


